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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor jutunk el oda, hogy a zöldfelületeket 
szakemberek tartsák karban Magyarországon?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánkban több évtizeddel ezelőtt volt utoljára nagymértékű fatelepítés. Utoljára a módszerváltás
előtt.  Az akkor telepített  fák jelentős része mára az egész országban - a megfelelő karbantartás
hiánya miatt - részleges száradással és különböző betegségekben szendvednek. Ezért sok esetben
nem  marad  más  lehetőség,  mint  a  veszélyes  állapot  miatti  kivágás.  Számos  esetben  azonban
menthető fák kerülnek kivágásra vagy indokolatlan csonkítást végeznek el rajtuk, ami után a fa már
képtelen  lesz  újrahajtani.  Ezt  illusztrálva  csatoltam  egy  képet  a  választókerületemből,  egy
„szakmunkáról”.

Megoldást jelentene a jelenlegi helyzetre, ha az önkormányzatok a zöldfelületek karbantarátásra - és
itt kiváltképp a fák karbantartására gondolok - csak olyan szakembereket alkalmazhatnának, akik
rendelkeznek  faápoló  képesítéssel.  Így  elkerülhető  lenne  a  városi  zöldfelületek  drasztikus
csökkenése, a fakivágásokkal járó közfelháborodás és az életképes egyedek megmentése.

Kérdezem  mindezek  alapján  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  várható-e  olyan  szabályozás,
amivel  az  önkormányzatok  csak  képesített  faápolót  alkalmazhatnának  a  fák
karbantartására?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor
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